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Oœwiadczenie skierowane do minister zdrowia Ewy Kopacz

Szanowna Pani Minister!
Zwracam siê z proœb¹ o wyjaœnienie, czy w ramach oceny dostêpnoœci us³ug medycznych, finanso-

wanych ze œrodków publicznych, dokonywano analizy dostêpnoœci komunikacyjnej do placówek pu-
blicznej s³u¿by zdrowia, w szczególnoœci do szpitali.

Od pewnego czasu obserwujemy zjawisko ustawiania przy wjazdach do placówek s³u¿by zdrowia
szlabanów i tym podobnych urz¹dzeñ, obs³ugiwanych przez stra¿ników lub automatycznie, które mog¹
byæ otwarte po uiszczeniu okreœlonej op³aty. Ponadto na terenach szpitalnych wydzielane s¹ p³atne par-
kingi. O ile tworzenie p³atnych parkingów nie budzi moich zastrze¿eñ, to ju¿ uzale¿nianie dojazdu do
wejœcia do placówki s³u¿by zdrowia od zap³aty ustalonej kwoty nasuwa istotne w¹tpliwoœci. Dotyczy to
bowiem tak¿e osób dowo¿onych przez cz³onków rodziny lub inne osoby do placówek na badania i zabie-
gi zakontraktowane przez NFZ. Osoby te z uwagi na stan swego zdrowia musz¹ korzystaæ z transportu
– albo s³u¿by zdrowia, na który nierzadko trzeba czekaæ, albo prywatnego. W tym drugim przypadku na-
trafiaj¹ na opisane bariery. Op³aty nie s¹ wysokie, niemniej z uwagi na powtarzalnoœæ zabiegów mog¹
w skali miesi¹ca byæ ju¿ odczuwalne przez pacjentów lub ich rodziny.

W zwi¹zku z tym proszê o zainteresowanie siê t¹ kwesti¹ i skontrolowanie istniej¹cych rozwi¹zañ
oraz praktycznych dzia³añ szpitali w tym zakresie.

Z powa¿aniem
Bohdan Paszkowski




